
Bedrijventerreinen 

De gemeente gaat de behoefte aan ruimte op bedrijventerreinen in kaart brengen en 
inzichtelijk maken. Dat gebeurt voordat bestaande bedrijventerreinen worden uitgebreid of 
nieuwe worden aangelegd. Een juiste gedachte maar we hebben die behoefte toch al in 
beeld? We willen hierbij vooral aandacht vragen voor De Baarge waar een aantal 
ondernemers vertrekken en panden wellicht in aanmerking komen voor een nieuwe 
invulling. Dus niet uitsluitend kijken naar beschikbare nieuwe kavels, maar ook aandacht 
hebben voor bestaande panden die wellicht een nieuwe invulling kunnen krijgen.  

Reactie college: 

De gemeente monitort constant beschikbare ruimte op bestaande bedrijventerreinen en wijst ondernemers 
daarop. 
 

Reactie CDA: gezien de reactie van het college is het in kaart brengen geen nieuwe activiteit 
zoals in de begroting staat. Wel blij met de bijval van de SGP voor onze oproep voor 
aandacht voor bestaande ‘inactieve’ panden op de Baarge. 

 

Glasvezel 

Op de bedrijventerreinen wordt glasvezel aangelegd. Het college gaat proberen het 
buitengebied en de streek onder te brengen in projecten. Proberen, trachten...  graag zien 
we hier een daadkrachtig ‘we gaan partijen bij elkaar brengen om het buitengebied en de 
streek te voorzien van snel internet’.  We hebben begrepen dat daar al gesprekken over 
gaande zijn, wat is de status op dit moment? 

Reactie college: 

Dit jaar wordt een volledig door de provincie gesubsidieerd haalbaarheidsonderzoek uitgevoerd naar 
de aanleg van glasvezel in witte gebieden. Dit is belangrijk voor economische ontwikkeling en 
leefbaarheid. Het college werkt hard aan een plan van aanpak voor het vervolg. 

 

 

 

 

 
 


